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 Birgi4e Haar blev valgt 9l dirigent. 

Som referent Susanne Jakobsgaard. 

Formanden fremlagde sin årsberetning, som blev godkendt. Beretningen vedlægges 
referatet. 

Kassereren fremlagde regnskabet, som blev godkendt. 

Det blev vedtaget at beholde det nuværende kon9ngent. 

Til bestyrelsen blev Anne Me4e O4esen og Anneme4e Alban genvalgt. 

Som suppleant blev Susanne Jakobsgaard genvalgt. Da Katrine Astrup Jacobsen ikke 
ønskede at genops9lle, blev Gyntha Agger valgt som ny suppleant. 

Jane Nissen blev valgt 9l revisor 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

------------------------------------------------------------- 

Vi gik hereRer over 9l punktet eventuelt. Her følger en opsamling på de emner, vi 
drøRede: 

Fra biblioteket som desværre ikke kunne være repræsenteret denne aRen, har 
Lisbeth modtaget en skrivelse, som vedlægges referatet. 

Flytning af biblioteket er ikke nævnt i de planer, der er omkring 
ombygning/9lbygning på Broskolen, samt musikskole. 

Vi drøRede medlemsitua9onen. Nu er vi 31 betalende husstande. Vi vil gerne have 
flere medlemmer  (det er ikke meningen, at en Zerdedel af medlemmerne sidder i 
bestyrelsen). Det er vig9gt, at have kontakt 9l poli9kerne, da det jævnligt har været 
på tale at nedskære personale9mer på vores bibliotek. Vi skal fremover lægge mere 
vægt på og arbejde for at hverve medlemmer. Gøre opmærksom på at vi kan øve 
indflydelse på poli9kerne, men det er vig9gt at have en bred opbakning fra en større 
medlemsskare. Netop hvad formanden også påpegede i sin beretning. 



Forslag om at nå længere ud i lokalsamfundet ved at prøve at arbejde på flere 
pla]orme som facebookgrupper:  ’vi hjælper hinanden i Årslev’,  Nr. Lyndelse/Nr. 
Søby,  Ferritslev/Rolfsted. Ar9kel i Mid]ynsposten, evt referat af vores 
generalforsamlig. 

Højskolesangbøger er finansieret af Bibliotekets Venner og har fast plads på Årslev 
Bibliotek. De kan ikke lånes ud som almindeligt udlån, men lånes på dagen. 

Forslag om ’by4e-bog-skab’ på Husmandsstedet. 

Forslag om at lægge generalforsamlingen på et andet 9dspunkt, evt. slut februar, da 
der er mange GF’er  midt i marts 

 

Forslag 9l arrangementer/foredrag: 

Danners9Relsen igen 

Noget om kæledyr – ka4e 

Tarup-Davinde området  - Sten, fugle 

Carl Nielsen ruten – vandringer 

Samarbejde med Lokalhistorisk Forening 

Hudevad Smedjemuseum – de gamle smede 

 

 

Generalforsamlingen slu4ede i god ro og orden og vi fortsa4e 9l aRenens bogbanko. 
Der var indkøbt mange fine bøger 9l det årlige bogbanko, og også chokolade var der 
mulighed for at vinde. Der var godt gang i salg af spilleplader, mønterne kom på 
bordene sammen med kaffe, te og dejlige kager. Stort set alle var heldige at vinde en 
bog eller et stykke chokolade, og det var indtrykket, at alle havde haR en god og 
fornøjelig aRen.  

 

 

 



Afslutning 


